

AWARD CITATION

Surname, name and middle name	KOSMINSKY VYACHESLAV ALEKSANDROVICH
Rank	Military technician I rank
Position and unit	Senior telegraph technician, 27 separate signals regiment, 14 Army.

is recommended for medal "FOR COMBAT MERITS"

- | | |
|--|--|
| 1. Birth year | 1903 |
| 2. Nationality | Russian |
| 3. In Red Army service since | 1925-1927, 1931-1932, since 1941 |
| 4. Party membership | None party member |
| 5. Participation in combat (where, when) | None |
| 6. Wounds and contusions | None |
| 7. Previous awards | None |
| 8. Drafted by which induction station | Oktyabrsky district military commissariat, Leningrad city. |
| 9. Awardee's and his family permanent home address | <i>intentionally obscured</i> |

I. Brief and specific description of the personal feat or merits

Comrade KOSMINSKY has been working as a telegraph technician. His persistent effort enabled the installation and deployment of the telegraphy stations of the 14 army ahead of the planned schedule. On 02 July 1941, comrade KOSMINSKY was given a task of installing and setting up the telegraphy equipment at the communication hub located at the address Prospekt Stalina №46. He worked on the task for three days straight without sleep and rest and finished the work 4 days ahead of the schedule.

On 25 September 1941, comrade KOSMINSKY was assigned to assemble and set up the telegraphy equipment at the 14 army communication hub located in the cliffs. Comrade KOSMINSKY enthusiastically began his work and finished it 3 days ahead of the date assigned by the command.

At present, comrade KOSMINSKY provides the operational maintenance to the telegraphy station and works accurately and with great love to his job.

For his modest but valuable work, comrade KOSMINSKY deserves a high state award - medal "For Combat Merits".

Commander of 27 separate
signals regiment
Colonel *signature*
/YAKUSHEV/

Commissar of 27 separate
signals regiment
Batt. Commissar *signature*

HE DESERVES MEDAL "FOR COMBAT MERITS"

Head of the signalling of 14 Army

Commissar of the signalling of 14 Army

Major *signature*

Battalion Commissar *signature*

/EKIMOV/

/ABRAMOVICH/

03 January 1942

III. Conclusion of Army Military Council

IV. Conclusion of the Front Military Council

V. Conclusion of the award commission

VI. Award record

Обязательно все графы заполнять полностью

НАГРАДНОЙ ЛИСТ

Фамилия, имя и отчество **КОСМИНСКИЙ ВЯЧЕСЛАВ АЛЕКСАНДРОВИЧ**

Военное звание **Воентехник 1 ранга**

Должность, часть **Техник телегр. старший 27 Отдельного полка связи 14 армии.**

Представляется к **Награде Медаль „ЗА БОЕВЫЕ ЗАСЛУГИ“**

1. Год рождения **1903 год.** 2. Национальность **Русский**

3. С какого времени состоит в Красной Армии **с 1925-27, 1931-32 - 1941 г.** 4. Партийность **Беспартийный**

5. Участие в боях (где и когда) **Не участвовал**

6. Имеет ли ранения и контузии **Не имеет**

7. Чем ранее награжден (за какие отличия) **Наград не имеет**

8. Каким РВК призван **Октябрьским РВК гор. Ленинграда**

9. Постоянный домашний адрес: (представляемого к награждению или его семьи)

И
В
К
И
Ш
И
Р
В
К
И
Д
Л
Я
П
О
Д
Ш
И
Р
В
К
И

1. Краткое, конкретное изложение личного боевого подвига или заслуг

Тов. КОСМИНСКИЙ работая в должности техника-телеграфа упорным настойчивым трудом обеспечил досрочное выполнение работ, по развертыванию и оборудованию телеграфных станций 14 армии.

Тов. Косминский 2 Июля 1941 года получил задание по монтажу и установке телеграфной аппаратуры на узле связи проспект Сталина, 46, три дня тов. КОСМИНСКИЙ без сна и отказывая себе в необходимом отдыхе работал по выполнению задания, которое выполнил на четыре дня ранее данного ему срока.

25 сентября 1941 года на т. КОСМИНСКОГО было возложено оборудование и установка телеграфной аппаратуры узла связи 14 армии в скалах. Тов. КОСМИНСКИЙ настойчиво принялся за работу и на три дня ранее данного командованием срока окончил установку аппаратуры.

Тов. КОСМИНСКИЙ по настоящее время работает четко, аккуратно с большой любовью по обслуживанию телеграфной станции.

За свою своевременную, но ценную работу тов. КОСМИНСКИЙ достоин высокой правительственной награды медаль "ЗА БОЕВЫЕ ЗАСЛУГИ".

КОМАНДИР 27 ОПС
- ПОЛКОВНИК: -
/ЯКУШЕВ/

Якушев

ВОЕННЫЙ КОМИССАР 27 ОПС
- БАТАЛЬОННЫЙ КОМИССАР: -

Селицкий

Достойн правительственной награды - медали "ЗА БОЕВЫЕ ЗАСЛУГИ".

НАЧАЛЬНИК СВЯЗИ 14 АРМИИ
М а и о р
/ЕКИМОВ/

Екимов

ВОЕНКОМ ОТД. СВЯЗИ 14 АРМИИ
Батальонный комиссар
/АБРАМОВИЧ/

Абрамович

"3" Января 1942 г.

Командир (Начальник)

Военком

(звание)

(звание)

" " 194 г.